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會員編號Membership No. ：________
會員申請表格
Membership Application Form
*必須填寫Required field
	*中文姓名
Name in Chinese：
	*英文姓名
Name in English：

	性別Gender： □ 男 Male    □ 女 Female
請於適當位置加  號  Please mark  in the appropriate box
	聯絡電話
Phone no.：

	*通訊地址Correspondence Address：



	*電郵地址Email Address：
	介紹人姓名
Name of Referral：

	你希望文化館舉辦甚麼活動? (非必要填寫) What types of activities you preferred JTIA to held? (Optional)
□ 藝術及文化Art & Culture     □ 戲曲 / 中樂Chinese Opera / Music     □ 攝影Photography     □ 文化旅遊  Cultural Travel     □ 歷史History & Heritage     □ 其他Others _________________

	[bookmark: _GoBack]*本人 □ 願意 / □ 不願意 以電郵形式收取香港中華文化促進中心 / 饒宗頤文化館的會員通訊或活動消息。
*I □ agree / □ do not agree to receive any newsletters or activity information of HKIPCC or JTIA by email.
所有資料將遵照「個人資料(私隱)條例 – 收集個人資料聲明」使用。
All personal data will be used in compliance with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance.


*簽署Signature：_______________________________ 日期Date：________________________________

*會籍及費用Membership & Fees： 
· 永久會籍：港幣$1,000  (另加#首次登記費$100, 共$1,100)
Permanent membership fee : HK$1,000 (Plus $100 first – time registration fee, total $1,100)
· 普通會籍：每年港幣$100  (另加首次登記費$100, 共$200)
Ordinary membership fee: HK$100 per year (Plus $100 first – time registration fee, total $200)
· 續會費用Membership renewal fee：每年港幣$100    HK$100 per year
· *學生會籍 Student membership：費用全免, 須每年續會並出示學生證明。
   Free of charge, student ID MUST be presented upon membership renewal annually.
   優惠只適用於全日制學生。This offer is only available to full-time students.

#首次登記費為港幣壹佰元(只需繳付一次)，會籍有效期為1年(由每年1月至12月)。
# First – time registration fee : HK$100 (one-time payment), the membership year is valid for 1 year (from January 1 to December 31 of each year).  

申請方式 How to apply
請填妥表格連同劃線支票，抬頭請寫「香港中華文化促進中心有限公司」，寄交九龍石硤尾白田街30號賽馬會創意藝術中心L4-04 - 香港中華文化促進中心 或 九龍青山道800號 - 饒宗頤文化館。
Please fill in the membership application form and mail to The Hong Kong Institute for Promotion of Chinese Culture Ltd. at Unit L4-04, Jockey Club Creative Arts Centre, 30 Pak Tin Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong or Jao Tsung-I Academy at 800 Castle Peak Road, Kowloon, Hong Kong, along with a crossed cheque made payable to “The Hong Kong Institute for Promotion of Chinese Culture Ltd”.


會員專享禮遇
1. 享有文化旅館‧翠雅山房住宿九折優惠
查詢或預訂可致電2100 2888 及電郵 info@heritagelodgehk.com
2. 定期收取饒宗頤文化館館訊，了解香港中華文化促進中心及饒宗頤文化館的節目活動資訊
3. 可參與會員專享的節目活動
4. 享有由香港中華文化促進中心及饒宗頤文化館所籌辦的節目活動會員優惠
5. 在饒宗頤文化館禮品閣購買書籍或紀念品，可享有9折優惠(特價品除外)
6. 在饒宗頤文化館租用場地設施，可享有個人9折優惠
7. 租用場地、酒店客房或頤膳房婚宴時，可享有婚紗照拍攝權利
8. 享有參與團體導賞及膳食服務優惠(每次預約參與人數達15人或以上，其中一位會員免費)
9. 在饒宗頤文化館 ─ 悅滿軒用膳並出示有效的會員證，可免收加一服務費(不適用於宴會套餐)
10. 在饒宗頤文化館 ─ 樂茶雅舍消費並出示有效的會員證，可獲9折優惠
11. 在饒宗頤文化館 ─ Workshop Café內購買任何18/25 Altura手調飲品，可享免費升級優惠
12. 享有香港中樂團(饒宗頤文化館之文化伙伴)門票8折優惠
Members Privileges
1. 10% discount on room reservation at the Heritage Lodge 						  
Enquiries and reservations by 2100 2888 or info@heritagelodgehk.com
2. Regular newsletters on JTIA and HKIPCC programmes and activities
3. Special invitation to events exclusive to members
4. Special member price on JTIA and HKIPCC programmes and activities
5. 10% discount on books and souvenir items at Souvenir Corner at JTIA (except those special items)
6. 10% discount on venue booking under personal rate at JTIA
7. Enjoy photo shooting privilege with venue booking at JTIA, room reservation at Heritage Lodge or wedding banquet at restaurant of JTIA
8. Special price for booking one free JTIA guided tour package (one member is free of charge per booking of 15 persons or above) 
9. Service charge at House of Joy dine-in service is waived. (Not applicable for banqueting or catering services)
10. 10% discount on Lock Cha Tea Shop / Te’ Bottega
11. Free upgrade on any 18/25 Altura handcrafted beverage upon presentation of HKIPCC membership card.
12. 20% discount on tickets for performances by Hong Kong Chinese Orchestra (a cultural partner of JTIA)


**饒宗頤文化館保留隨時更改或取消優惠權利而不作另行通知。
JTIA reserves the right to alter or cancel any privilege without prior notice.

                                               (Last updated: 4/2019)

翠雅山房  九龍青山道800號
Heritage Lodge, 800 Castle Peak Road,
Lai Chi Kok, Kowloon
電話Tel：2100 2888  傳真Fax：2100 2999
電郵E-mail：info@heritagelodgehk.com
網址Website：http://www.heritagelodgehk.com
饒宗頤文化館  九龍青山道800號
Jao Tsung-I Academy, 800 Castle Peak Road,
Lai Chi Kok, Kowloon
電話Tel：2100 2828  傳真Fax：2100 2882
電郵E-mail：info@jtia.hk
網址Website：www.jtia.hk
九龍石硤尾白田街30號賽馬會創意藝術中心L4-04
Unit L4-04, Jockey Club Creative Arts Centre,
30 Pak Tin Street, Shek Kip Mei, Kowloon
電話Tel：2559 4904  傳真Fax：2559 8240
電郵E-mail：info@hkipcc.org.hk
網址Website：www.chineseculture.org.hk
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The Hong Kong Institute for Promotion of Chinese Culture
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